



香港建造業服務協會

Hong Kong Construction Services Association

Donation Form 捐款表格

I / My company would like to donate in support of Hong Kong Construction Services Association. / 本人/本公司願意捐款給香港建造業服務協會

☐ **One-off Donation / 單次捐款**

☐ HK\$300 ☐ HK\$500 ☐ HK\$1,000 ☐ Other Amount: _____

☐ **Monthly Donation / 每月捐款**

☐ HK\$300 ☐ HK\$500 ☐ HK\$1,000 ☐ Other Amount: _____

Donation Method / 捐助方法

☐ **By crossed cheque made payable to “Hong Kong Construction Services Association”**
劃線支票, 抬頭請寫 “香港建造業服務協會” Cheque No. 支票號碼

☐ **By Cash / 現金**

☐ HK\$300 ☐ HK\$500 ☐ HK\$1,000 ☐ Other Amount: _____

☐ **Alternative Methods / 其他方法**

☐ Credit in Bank of DBS A/C: 016-478-00121697 Send us the bank-slip to:
Portion A, 8/F, Wah Hing Industrial Building, No.2-6 Ma Kok Street, Tsuen Wan
直接存入星展銀行戶口: 016-478-001216097 並將銀行收條寄往:
香港荃灣馬角街 2-6 號華興工業大廈 8 樓 8A 室

Donor's Information / 捐款者資料

Name / Company : _____

善長/公司芳名: _____

Address / 地址: _____

Email / 電郵: _____

Contact No. / 聯絡電話: _____

Preferred Language / 通訊語言

☐ English / 英文

☐ Chinese / 中文

* Donor's information will only be used for issuing donation receipts and fundraising purposes. If you do not want to receive our information or want to change the personal data, please contact us at 26182577 or email it to hkcsa2019@gmail.com
捐款者的資料將用發出收收據及本會募捐用途。若閣下不願意接收本會之任何信件或需要更改個人資料請致電 26182577 或發電郵至 hkcsa2019@gmail.com

Accumulated donation of HK\$100 or above in a year are tax deductible with a donation receipt. For monthly donation, an annual donation receipt will be issue before April.

一年內累計捐款港幣 100 元或以上可憑捐款收據扣稅, 每月捐款之收據將於每年 4 月前寄奉。

☐ **Please send me a donation receipt / 請寄回收據**

Recipient's Name (If different from the above): / 收據抬頭(如與捐款人不同): _____

☐ **To help save administrative costs, please do not send me a receipt. 為了幫助節省行政費用, 本人不需要收據**

地址: 香港荃灣馬角街 2-6 號華興工業大廈 8 樓 8A 室 / Add: Portion A, 8/F, Wah Hing Industrial Building, No.2-6 Ma Kok Street, Tsuen Wan

Tel: 3462 4418

Fax: 3568 5421

Email: hkcsa2019@gmail.com

Website: hkcsasso.org.hk

